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Sekretær – Kim Hermansen 

Agervænget 6 – 4293 Dianalund  

2033 5484 

E-mail: sekretær.dur@gmail.com 

Referat bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklingsråd DUR 

onsdag den 19. juni 2019 kl. 18.00 til 21.00 

Lokale 4, Borgerhuset 
Referat: Jacob 

 

Deltagere: Bente, Charlotte, Jacob, Klaus, Henrik, Arne 

 

Afbud: Ditte; Susanne; Kristine; Anne; Tina; Kjeld; Kim; Henriette; Claus 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

117/2019:  

 
Beslutning 

Godkendt 
 

Status på grupper og Helhedsplanen 

 

118/2019:  
 

Avisen (ugebladet):  

En dialog om hvordan vi kan blive bedre til at huske på hinanden DUR og Avisen.  

Vi sender en mail til alle undergrupperne og beder dem huske at melde aktiviteter ind den lokale 

avis. 

Vi vil fremsende bestyrelses referater til Charlotte fremover på charlotte.koefoed@sn.dk 

Vi fremsender en kontakt liste til Charlotte i forhold til kontakt til vores undergrupper 

Hvordan kan vi sikre at vi når ud til de enkelte aviser udover Ugebladet? I de tilfælde hvor det er 

vigtigt at vi har det med i flere aviser, skal vi selv sørge for at træffe aftaler med de enkelte aviser. 

Kunstgræs: Økonomi er stort set afsluttet 

Aktivitetsområde ved Borgerhuset: Intet nyt 

Byfornyelse (Borgerhus/ Rød tråd): Afslag fra AP Møller fonden. Et ønske om at området bliver 

vedligehold og luget for ukrudt. 

Motionssti: Intet nyt 

Hundeskov: Intet nyt 

Flagallé: Intet nyt 

Grundlovsfest: Behandles under pkt 120 

Bosætning: Intet nyt 

Trafiksikkerhedsrådet: Besigtigelsessteder i Dianalund 
Der var ikke mange områder som blev besigtiget i Dianalund, Kirken ved Tersløse og 
Dianalundvej  gennem skoven var på listen. 
Ved kirken blev opmærkningsforhold påtalt 
I forhold til Dianalundvej og cykelsti er der et alternativt forslag til linjeføring bag om 
skoven. 

mailto:charlotte.koefoed@sn.dk
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Sekretær – Kim Hermansen 

Agervænget 6 – 4293 Dianalund  

2033 5484 

E-mail: sekretær.dur@gmail.com 

 

Beslutning:  

 

Økonomi status 

 

119/2019:  

 

En stor bekymring og utilfredshed i bestyrelsen i forhold til ikke at kunne få et klart overblik fra 

Sorø kommune over de resterende tildelte midler. 

Vi forsøger at finde en anden vej ind i administrationen for at tilvejebringe dette. 

 

Vi har ikke modtaget data fra kasseren. Vi vil gerne bede om at få fremsendt en økonomi status 

inden hvert møde som kan sende ud sammen med dagsordenen. 

 

Beslutning: 

 

Vi aftaler at Henrik tager kontakt til kasseren inden hvert møde og får tilsendt seneste økonomi 

status. 

 

 

MÆRK Dianalund uge 23” 

 

120/2019: 

 

• Generelt var der stor opbakning til ugen fra byens borgere.  

• Vi forsøger at få en artikel med i næste udgave af byens blad, hvor vi kan afrapportere om ugens 

forløb. 

• Evaluering sættes i gang snarest med de frivillige som var med til at løfte ugen, vi overvejer om 

dette kan gøres i spørgeskema format 

• Vi afventer det endelige økonomi overblik, og forventer et mindre underskud 

• Vi bør overveje at lave en særskilt konto til MÆRK undergruppen i lighed med B&U kultur gruppen. 

Her kan evt. overskud opspares og investeres året efter. 

• Generelt er det svært at spille området op i forhold til taler og musik. Skal DUR købe et 

bedre lydanlæg som vi kan låne ud eller kan vi indgå i et samarbejde med den lokale 

radioforhandler 

 

Beslutning: 

 

Jacob kontakter den lokale radioforretning i forhold til at indgå et samarbejde omkring indkøb af 

kraftigere lydudstyr. 
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Sekretær – Kim Hermansen 

Agervænget 6 – 4293 Dianalund  

2033 5484 

E-mail: sekretær.dur@gmail.com 

Medlemshvervning/ registrering  
 

121/2019:  

 
• Vi oplever borgere som gerne vil være medlem af DUR men som ikke har betalingskort og derfor 

ikke kan tilmelde sig via hjemmesiden. 

• Det er muligt at optælle hvor mange medlemmer som vi har via Jacob T 

• Centeret vil gerne hjælpe med at have foldere liggende i udvalgte butikker, her kan man også 

betale kontant i visse tilfælde få hjælp til at tilmelde sig til automatisk betaling 

• Åben kommune dag 31. august 

• Vi bør også stå ved hallen når den årlige gymnastik opvisning afholdes 

 

 

Beslutning: 

 

Vi modtager stadig kontant og mobilepay betalinger fra medlemmer som ikke har betalingskort 

eller ønsker at være tilbagevendende medlem. Sagsgangen er så at kontanter afleveres til kasseren 

og info om medlemmet sendes til Jacob T via Jacob K. 

 

Jacob genudsender link til doodle. Husk at opdatere doodle med hvornår vi kan mødes med 

borgerne. De som deltager den 31/8 dækker både Åben kommune dagen og centerets fødselsdag. 

 

Jacob tager kontakt til Louise om hvad der kræves af DUR i forhold til den 31. august med Åben 

kommunedag. 

 

 

På banen/ scenetæppe/udlejning 

 

122/2019: 

 

Tæppe er ankommet, ligger i kælder under borgerhuset 

Vi vil gerne have indskrevet i booking systemet at adgang til strøm og scenetæppe skal aftales med 

Arne Pedersen, samt at det er den som booker scenen som også er ansvarlig for oprydningen 

 

Beslutning: 

 

Scenen kan ikke bookes af privat personer, men kun af foreninger. 

Jacob tager fat i borgerhuset i forhold til ønsket om opdatering at tekst i booking systemet. 

Bente Riis kigger på forslag til lejekontrakt 

Bente Riis kigger på forslag til lejekontrakt 
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Sekretær – Kim Hermansen 

Agervænget 6 – 4293 Dianalund  

2033 5484 

E-mail: sekretær.dur@gmail.com 

Julebelysning 

 

123/2019: 

 

Arne fremlagde seneste forslag til belysning med vedhæftet budget og oversigt over ansøgninger 

Klaus har alternativt forslag til leasing model  

 

Beslutning: 

 

Arne og Klaus forsætter dialogen og præsenterer på næste møde. 

 

Budget 2019 

 

124/2019: 

 

Punktet er behandlet på sidste møde 

 

Beslutning: 

 

Budget for 2020 udarbejdes og præsenteres på November mødet. Jacob og Henrik udarbejder 

forslag med baggrund i input til aktiviteter i 2020 fra bestyrelsen 

 

Bestyrelsesseminar 

 

125/2019: 

 

Oprindelig dato er ikke mulig for hele bestyrelsen. 

 

Beslutning: 

 

Jacob udsender tabel med mulige datoer i uge 38 + 39, alle svarer tilbage på dette til Jacob som så 

udsender samlet overblik og forslag til dato 

Vi friholder weekenden og laver det som et aftenmøde i stedet fra 17-21 

 

Nyt fra formand 

 

126/2019: 

 

Mails som kun kommer til nogle – Vi beder kommunen om at sende til bestyrelses mail 

Kan vi undgå at diskutere så meget over mail, det kan være svært at følge med i og kan overskygge 

andre mails som der skal reageres på 

Omfartsvej – vi støtter op om det oprindelige arbejde som borgergruppen har lavet i forhold til 

linjeføring 

Henvendelse fra lokalarkivet i forhold til kransenedlæggelse ved 75 års dagen for Danmarks 

befrielse. 
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Sekretær – Kim Hermansen 

Agervænget 6 – 4293 Dianalund  

2033 5484 

E-mail: sekretær.dur@gmail.com 

 

Beslutning: 

 

Punkter til dagsorden sendes fremover til formand + næstformand fremfor at de bliver diskuteret på 

mail mellem bestyrelsesmøderne 

Vi afmelder vores fælles bestyrelsesmail fra lokalrådene og melder Arne og Henrik ind i stedet, 

samt dem som måtte have lyst til at følge med mellem møderne 

Vi laver et fast punkt på dagsordenen fremover med opfølgning på lokalrådene 

I forhold til kransenedlæggelse ser vi denne opgave ville være bedre placeret hos lokalarkiv eller en 

museums virksomhed i Dianalund 

 

Evt.  

 

127/2019: 

 

Kort tilbagemelding fra Arne og Henrik omkring arbejdet i de fælles lokalrådsmøder 

 

Mødeplan for bestyrelsens møder resten af året, Henriette udsender forslag til datoer i primo 

September og ultimo November 2019, samt primo Februar 2020 til bestyrelsen som derefter melder 

tilbage hvilke datoer der kan deltages. 


